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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2017/18:1233 Säkerhetsläckor inom myndigheter

Jag med flera börjar bli allvarligt oroade över att vitala myndigheter hanterar 
hemligstämplad information på ett sätt som är allt annat än acceptabelt. Det 
gäller dels det uppmärksammade haveriet där Transportstyrelsen spelade 
huvudroll, dels en läcka från Sveriges krigsarkiv och dels nu senast när FMV 
slarvat med hemliga handlingar.

Med anledning av detta vill jag fråga försvarsminister Peter Hultqvist:

 

Vad avser ministern och regeringen att göra för att öka säkerhetsmedvetenheten 
inom det svenska myndighetsväsendet?

………………………………………

Jeff Ahl (-)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-26
Besvaras senast
2018-05-09 kl. 12.00


